
حیا جزء ایمان است

از عبد الله بن عمر رضی الله عنهما روایت است گفت که: پیامبر اکرم صلی الله علیه و آله و سلم از مردی
شنید که برادرش را در مورد حیاء نصیحت می کرد، پس رسول الله صلی الله علیه وسلم فرمودند:« حیا جزء

.«ایمان است
[صحیح] [متفق علیه]

پیامبر صلی الله علیه و آله و سلم از مردی شنید که به برادرش توصیه می کرد تا از حیا کردن زیاد دست بردارد!
پس پیامبر صلی الله علیه وسلم برایش توضیح داد که حیا جزئی از ایمان است و اینکه حیا جز خیر بار نمی آورد. حیا
.صفتی است که منجر به انجام کارهای زیبا و دوری از زشتی ها می شود
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